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W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 29 sierpnia 2019 roku uprzejmie
informuję:

Ad. 1. Zgodni z art. 19 ust. 2 pkt 4 ustawy o publicznym transporcie
zbiorowym, Gmina jest właścicielem i zarządzającym tych przystanków, które

znajdują się przy gminnych drogach publicznych. Aby przystanek mógł funkcjonować,
musi być odebrane jego wykonanie, a także organizacja ruchu musi być zatwierdzona

przez Zarząd Dróg Powiatowych.

Wydział Inwestycji i Remontów zlecił wykonanie przebudowy zatoki

autobusowej oraz dokończenie budowy ścieżki rowerowej zgodnie z projektem
zamiennym, uzgodnionym z mieszkańcami ulicy Zachodniej oraz wykonanie projektu
organizacji ruchu, która jest niezbędnym—warunkiem—uruchomienia

zaprojektowanego przystanku autobusowegow tym miejscu.

Ad. 2. Na chwilę obecną brak jest środków w budżecie Wydziału Ochrony
Środowiska i Gospodarki Komunalnej na konserwację przedmiotowych ławek.

Zadanie to nie zostało przewidziane w tegorocznych wydatkach. Jeśli będzie taka
możliwość, środki zostaną zabezpieczone na konserwację ławeknaprzyszłyrok.

Ad. 3. Przebudowa skrzyżowania ulicy Kwiatowej z ulicą Graniczną, która

na odcinku odulicy Kwiatowej do ulicy Akacjowej została przebudowana, zaś odulicy
Kwiatowej w kierunku ulicy Kalinowej pozostaje w nawierzchni bitumicznej była

koniecznością ze względu na różne spadki poprzeczne na wymienionych ulicach.

Sposób przebudowy skrzyżowania został uzgodniony z wykonawcą robót. Wykonanie

jest zgodnez ustaleniamii zgodne ze sztuka budowlaną.



Obawy mieszkańców są nieuzasadnione. Mimo,że rzędne ulicy Granicznej

są większe niż rzędne ulicy Kwiatowej to wodaze skrzyżowania nie będzie spływać

w ulicę Kwiatową.
Ad. 4. Dokonano korekty projektu przebudowy ulicy Granicznej

i skrzyżowaniaz ulicą Akacjową, w wyniku której dęby rosnące na poboczu nie zostały

wycięte.
Ad. 5. Sprawa uschniętych drzew rosnących naterenie działki nr ewid. 294,

obręb geod. 0023, położonej przy ul. Pionierów została zgłoszona do właściciela

terenu, czyli Orange Polska. Zgłoszenie zostało zarejestrowane przez konsultanta.

Koordynator ds. Zarządzania Nieruchomościami Orange Polska poinformował,
że sprawę przekazał już firmie zajmującej się gospodarką zieleni celem realizacji.
Właściciel ma wystąpić z wnioskiem o wydanie pozwolenia na wycinkę uschniętych
drzew.

Ponadto informuję, że Burmistrz nie ma podstaw prawnych do wydania
właścicielowi nieruchomości nakazu usunięcia drzew. Może wydać jedynie zezwolenie

na wniosek właściciela lub posiadacza nieruchomości.
Ad. 6. Utworzenie nowego przejścia dla pieszych przez ulicę Akacjową

na skrzyżowaniu z ulicą Pionierów zostało w lipcu 2019 roku pozytywnie

zaopiniowane przez Wydział Inwestycji i Remontów. Problemem jest jednak ścieżka

rowerowai brak chodnika po drugiej stronie ulicy. Żeby można było zaprojektować

nowe przejście muszą być chodniki po oby stronach jezdni. Alternatywą może być
zmiana organizacji ruchu na fragmencie ścieżki rowerowej, polegająca na zmianie

na ciąg pieszo-rowerowy, ale nie mamy gwarancji, że zostanie to zatwierdzone

w Powiecie. Mimo trudności Wydział Inwestycji i Remontów podejmie próbę

wykonania nowej organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic Akacjowej z ulicą
Pionierów.

Ad. 7. Przejście przez ulicę Partyzantów przy szkole zostanie odnowione

enia nastąpiły z przyczyn obiektywnych.

Ad. 8. Środki czystości (takie jak: mop, domestos, płyn do wc itp.)
we wrześniu. Opóź

są kupowane wyłącznie na potrzeby osoby, która sprząta budynek przy ulicy

Akacjowej 20A, natomiast mydło, papier toaletowy itp. fundacje które miały zajęcia

w budynku organizowały sobie we własnym zakresie.



Ad. 9. Wydział Inwestycji i Remontów na wniosek mieszkańców wykona

projekt zagospodarowania całego terenu z podziałem na strefy omówione

z mieszkańcami podczas spotkania w terenie. W drodze zapytania projektant został

wybrany i we wrześniu przystąpi do prac projektowych, na które będzie miał

2 miesiące od dnia podpisania umowy. Koncepcja zostanie uzgodniona
z mieszkańcami.

Małgorzata Zebrowska-Piotrak


